

ဤဘာသာပြန်ထားသည့် PDS သည် ADB မှ ၁၃ ရက်နေ့ ဇူလိုင်လ ၂၀၁၇ တွင် ထုတ်ပြန်ခဲ့သည့် အင်္ဂလိပ်ဘာသာစာမူ အပေါ်တွင် အခြေခံထားပါသည်။



မြန်မာ : မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ အရှေ့အနောက်စီးပွားရေးစင်္ကြံ အမြန်လမ်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်း

စီမံကိန်းအမည်	မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ အရှေ့အနောက်စီးပွားရေးစင်္ကြံ အမြန်လမ်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်း
စီမံကိန်း အမှတ်စဉ်	၅၀၃၈၁ - ၀၀၆
နိုင်ငံ	မြန်မာ
စီမံကိန်းအခြေအနေ	အဆိုပြုထားပြီး
စီမံကိန်းအမျိုးအစား/ထောက်ပံ့မှု အမျိုးအစား	ချေးငွေ
ရံပုံငွေအရင်းအမြစ်/ပမာဏ	ချေးငွေ : မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ အရှေ့အနောက်စီးပွားရေးစင်္ကြံ အမြန်လမ်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်း အထူးသက်သာသောနှုန်းထားဖြင့် သာမန်ငွေကြေးအရင်းအနှီးများအား ထုတ်ချေးခြင်း/အာရှဖွံ့ဖြိုးရေး ရံပုံငွေ US\$ ၂၅၀ သန်း
ဗျူဟာမြောက် အစီအစဉ်များ	သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့်လိုက်လျောညီထွေကာ ရေရှည်တည်တံ့နိုင်သော တိုးတက်မှု အလုံးစုံပါဝင်သော စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ဒေသတွင်းပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ခြင်း
ပြောင်းလဲမှုကို မောင်းနှင်မည့်အရာများ	အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် စွမ်းဆောင်ရည် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု မိတ်ဖက်များ
ကဏ္ဍ/ ကဏ္ဍခွဲ	ပို့ဆောင်ရေး - ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေး (မြို့ပြမဟုတ်)

ကျား/မ မျှတမှုနှင့် ကျား/မရေးရာ အမြင်များ	ကျားမဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်တချို့ပါဝင်သည်
ပေါင်းစပ်ထည့်သွင်းခြင်း	
ဖော်ပြချက်	
စီမံကိန်း ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် နိုင်ငံ/ ဒေသ	
ဆိုင်ရာဗျူဟာတို့ ချိတ်ဆက်မှု	
အကျိုးသက်ရောက်မှု	ဘေးကင်းလုံခြုံသော၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် ကိုက်ညီကာ ထိရောက် အကျိုးရှိသောနည်းလမ်းများဖြင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု၊ ဒေသတွင်း စီးပွားရေး တိုးတက်မှု၊ နိုင်ငံတကာ စက်မှုလုပ်ငန်း ယှဉ်ပြိုင်မှု များကို ပံ့ပိုးပေးနိုင်မည့် ပင်မ အဝေးပြေးလမ်းကွန်ယက်တစ်ခု ဖြစ်သည်။ (မြန်မာနိုင်ငံ ပင်မ လမ်းကွန်ရက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး မဟာစီမံချက်)
စီမံကိန်း၏အကျိုးရလဒ်	မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ (GMS) အရှေ့အနောက် စီးပွားရေး စင်္ကြံ (EWEC) တလျှောက်ရှိ ပဲခူးနှင့် ကျိုက်ထိုမြို့များအတွင်း ကုန်စည်များနှင့် ပြည်သူ အများ ပိုမို ဘေးကင်းပြီး အကျိုးရှိ ထိရောက်သော သွားလာစီးဆင်းမှု။
အကျိုးရလဒ်ဆိုင်ရာ ဖော်ပြချက်	ပဲခူး - ကျိုက်ထို အဝေးပြေးလမ်း အသစ်တည်ဆောက်ပြီးဖြစ်။ ကျေးလက်ဒေသဆက်သွယ်ရေးလမ်းများ တည်ဆောက်ပြီးစီး။ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၏ စွမ်းဆောင်ရည်များ တိုးမြှင့်လာခြင်း။
ပထဝီအနေအထားအရ တည်နေရာ	
ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာအကြောင်းအရာများ	
သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်	A
မိမိဆန္ဒအလျောက်မဟုတ်သည့် ရွှေ့ပြောင်း	A
နေရာ ချထားခြင်း	
ဌာနေတိုင်းရင်းသားများ	B
သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ ရှုထောင့်များ အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြချက်	
သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ရှုထောင့်များ	

မိမိဆန္ဒအလျောက်မဟုတ်သည့် ရွှေ့ပြောင်း	
နေရာ ချထားခြင်း	
ဌာနေတိုင်းရင်းသားများ	
အကျိုးစီးပွားပတ်သက် ဆက်နွယ်သူများနှင့် ဆက်သွယ်ပြောဆိုခြင်း၊ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ဆွေးနွေးတိုင်ပင်ခြင်း	
စီမံကိန်းရေးဆွဲနေစဉ်ကာလအတွင်း	
စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်စဉ်ကာလအတွင်း	
တာဝန်ယူဆောင်ရွက်မည့် ဝန်ထမ်းများ	
ADB မှသက်ဆိုင်ရာအရာရှိ	Date, Shihiru (ဒါးတေး၊ ရှိဟိရု)
ADB မှသက်ဆိုင်ရာဌာန	အရှေ့တောင်အာရှဌာန
ADB မှသက်ဆိုင်ရာဌာနခွဲ	ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဌာနခွဲ၊ SERD
လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မည့် အဖွဲ့အစည်းများ	ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လမ်းဦးစီးဌာန၊ ရုံး အမှတ် (၁၁)၊ နေပြည်တော်၊ မြန်မာ။
အချိန်ဇယား	
မူအားဖြင့်ခွင့်ပြုခြင်း	၂၄ ဇူလိုင် ၂၀၁၇
အချက်အလက်များရှာဖွေခြင်း	၁ မေ ၂၀၁၉ မှ ၃၁ မေ ၂၀၁၉
MRM	၃၀ စက်တင်ဘာ ၂၀၁၉
အတည်ပြုခြင်း	-
နောက်ဆုံးပြန်လည်ဆန်းစစ်သည့်လုပ်ငန်း	-
PDS ကို နောက်ဆုံးအဆင့် ဖြည့်စွက်ထားရှိမှု	၂၆ ဇူလိုင် ၂၀၁၇

စီမံကိန်းအချက်အလက်ဆိုင်ရာသတင်းလွှာများ (PDS) တွင် စီမံကိန်း သို့မဟုတ် စီမံချက်ဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များ အကျဉ်းချုပ်ပါဝင်ပါသည်။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် PDS သည်ဆောင်ရွက်နေဆဲ ကိစ္စရပ်တစ်ခုဖြစ်ပြီး အချို့သော သတင်းအချက်အလက်များသည် ကနဦးပုံစံမူတွင် ပါရှိနိုင်လိမ့်မည် မဟုတ်သော်လည်း အချက်အလက်များ ရရှိလာပါက ထပ်မံဖြည့်စွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပြုထားသောစီမံကိန်းများဆိုင်ရာ အချက်အလက်များသည် လျာထားဆဲ၊ ရည်ညွှန်းအသုံးပြုရန် လုပ်ဆောင်ဆဲသာ ဖြစ်ပါသည်။

ADB သည် ဤစီမံကိန်းအချက်အလက်ဆိုင်ရာသတင်းလွှာများ (PDS) တွင်ပါဝင်သည့် သတင်းအချက်အလက် များကို မည်သည့်အာမခံချက်မျှ မပေးဘဲ အသုံးပြုသူများအတွက် အရင်းအမြစ်တစ်ခုအနေဖြင့်သာ ပေးအပ်ထားပါသည်။ ADB သည် အရည်အသွေးမြင့်မားသော သတင်းအချက်အလက် အကြောင်းအရာများကို ပေးအပ်နိုင်ရန်အတွက် ကြိုးပမ်း ရာတွင် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး ဆိုင်ရာ အာမခံချက် အကန့်အသတ် မရှိခြင်း၊ သီးသန့်ရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုဖြင့် အသုံးပြုရန် ကိုက်ညီခြင်းနှင့် ဥပဒေထိပါးချိုးဖောက်မှု မရှိရေးများ အပါအဝင် မည်သည့်အာမခံချက်မျှမပေးဘဲ အရှိအတိုင်းသာ ဖော်ပြပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ သတင်း အချက်အလက်များ၏ တိကျမှန်ကန်မှုနှင့် ပြည့်စုံမှုကို ADB အနေဖြင့် အာမခံခြင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်စားပြုခြင်းများကို မပြုလုပ်ပါ။